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“Estic meravellat de tant 
bé que es viu a Cubelles”
Artur Peguera – Presentador d’Esports del telenotícies de TV3

Per què vas optar pel perio-
dismes esportiu?
A mi m’agrada molt l’econo-
mia i la política, però quan 
vaig prendre contacte amb el 
món del periodisme esportiu 
vaig caure de quatre potes.

Des de quan vius a Cubelles?
Sóc veí de fa 8 estius. És una 
vila de la que ni havia sentit 
a parlar, fins que vaig venir 
per veure si, com m’havien dit 
uns amics, era un bon lloc per 
viure. Em va sorprendre i em 
va absorbir. Estic meravellat 
de tant bé que es pot viure i 
la tranquil·litat de la vila. Te-
nia clar que no volia viure a 
Barcelona. Vaig anar buscant 
un lloc on trobar allò que vo-
lia, i vaig trobar Cubelles.

I et vas instal·lar al barri de la 
Mota de Sant Pere?
Alguns companys de TV3 vi-
uen a Sitges i Sant Pere de 
Ribes i em van recomanar la 
zona. Vaig mirar Sitges, però 
buscava un lloc més tranquil i 
en Josep Maria Farràs (actual 
cap d’esports de TV3) em va 
dir que mirés aquesta zona 
de Cubelles perquè estava 
molt ben organitzada, sen-
se locals. Buscava una cosa 
petita, però quan vaig veure 
la zona, com es respectava 
la zona verda i la platja tan 
tranquil·la, vaig decidir bus-
car una cosa més gran per 
quedar-m’hi.

Estàs integrat al municipi?
Una de les primeres coses que 
vaig fer quan vaig arribar va 
ser mirar la web i sintonitzar 
Ràdio Cubelles, per escoltar 
els programes, les notícies, 
els plens..., i mamar una mica 
de la vila on estic vivint tant 
bé.

Diuen que ets banyes cada 
dia?
Sí. Si no és un dia que ve una 
llevantada, que és perillós, 
sobretot a l’hivern i estàs sol, 

em banyo cada dia. Hem d’as-
saborir el mar, però respectar 
els seus moments d’enuig. 
Quan em banyo més a gust 
és al desembre i al gener. 
M’agrada la temperatura. No 
soc l’únic, hi ha molta gent, 
especialment gent gran, que 
també ho fan perquè saben 
els beneficis de banyar-se tot 
l’any per no refredar-se.

I és habitual veure’t fent es-
port...
Corro molt. M’agrada començar 
el dia amb una dosi de pas-
seig Marítim, de vegades fins 
a Cunit, altres fins a Calafell, i, 
les menys, fins a Coma-rruga. 
Tinc les distàncies mesurades 
i m’agrada començar el mati 
amb una hora o dues hores 
d’assaborir el mar, el passeig o 
la muntanya d’aquí al darrere. 

Què té de bo i què li manca a 
Cubelles?
Si busques tranquil·litat, la 
trobes. Si busques sarau, al 
poble també el trobes. En 
una vila que ha experimentat 
un increment de població tan 
ràpid i accentuat, amb molta 
segona residència, que pot 
ser un benefici però també 
un problema, seria fàcil cri-
ticar. Puc dir que falta enra-
jolar algunes voreres de la 
zona de la Mota? És cert. Que 
seria fantàstic que estigues-
sin enrajolades? És cert. Però 
parlem també de coses posi-
tives. El nivell de neteja, de 
quan vaig arribar a la d’ara, 
no té ni punt de comparança. 
I ha estat cabdal, per canviar 
la Mota de Sant Pere, el pont. 
Abans et jugaves la vida pas-
sant la riera o anaves a donar 
el tomb a la Tèrmica. Sé que 
hi ha gent que no hi estava 
a favor, però crec que molts 
ara han vist que la flora que 
es podia posar en perill està 
multiplicada i crec que la fau-
na tampoc s’ha vist afectada. 
En canvi, de cara a enllaçar 

la zona de la Mota, almenys 
pels que vivim allà, ha anat 
de meravella. A més, gradual-
ment, hem anat millorant en 
quant a serveis aquella zona. 

L’Ajuntament i tu heu arribat 
a un acord per cedir els diners 
del pregó a Melaku Center. 
Què és i quina relació tens 
amb aquest projecte solidari?
És el futur de molta gent, de 
milers de nens d’Etiòpia. Jo 
estic en una ONG i a través 
d’un amic meu, que va viatjar 
a Etiòpia ajudant a uns oftal-
mòlegs que operaven gratuï-
tament, va conèixer a l’Àngel 
Olaran, que fa una gran tasca. 
Aquest amic, un empresari de 
prefabricats Pujol, va deixar 
l’empresa al seu germà i s’es-
tà dedicant a buscar diners. 
Ara se’ns ha posat al cap el 
Melaku Center, a través del 
qual volem que la gent als 
que fins ara, entre come-
tes, hem donat de menjar, 
aprenguin a pescar, a cosir, 
a fer sabates, a fer vestits, 
fusteria, ferro, bigues... Que 
tinguin una professió amb 
la que es puguin guanyar el 
seu aliment. Que no es que-
din mirant com passa la vida, 
que malauradament per a ells 
passa molt malament. Si els 
ajudem una mica, seran més 
feliços i ens ho faran a no-
saltres perquè ho haurem fet 
possible. 

Ja has començat a fer l’esbor-
rany del pregó?
No, però crec que és fàcil. 
No vull donar consells ni ser-
mons. Sí que és cert que quan 
veig alguna cosa del municipi, 
com la nova escola Mar i Cel 
o el pont, em fixo i ho posaré 
tot a la coctelera. No soc de 
preparar amb molta antelació, 
com bon periodista de ràdio. 
De totes maneres, parlaré de 
les bondats i de l’experiència 
personal amb la vila.

Perfil
Artur Peguera Anoro 
(Pont de Suert, 1964) és 
el pregoner de la Fes-
ta Major 2010. Després 
de viure a Lugo, Lleida 
i Barcelona, des de fa 
vuit anys va instal·lar la 
seva residència al nos-
tre municipi. Plenament 
integrat a la nostra vila, 
és habitual veure l’Artur 
fent footing pel nostre li-
toral, esport que practica 
de forma diària. Tot i que 
la seva idea inicial era 
estudiar la carrera d’em-
presarials, la passió pels 
esports el van portar fins 
a la redacció de La Maña-
na de Lleida, des d’on va 
passar al Diari del Segre, 
Fraga Televisió i la Cade-
na Ser. Al 1993 va entrar 
a la delegació de Lleida 
de Televisió de Catalu-
nya i, des del 2007, entra 
cada nit a casa nostra 
amb la informació espor-
tiva amb l’equip del Ra-
mon Pellicer i la Raquel 
Sans, al capdavant del 
TN Vespre.
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